
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Gbeľany,  

Hlavná 375/26 013 02 Gbeľany,  

konaného dňa 12.2.2015 

  

Program zasadnutia 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba zapisovateľa zápisnice 

3. Oboznámenie  s rozpočtom školy na rok 2015 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

1  Zasadnutie Rady školy otvorila predsedníčka Mgr. Mária Vráblová, privítala členov 

a oboznámila ich s programom zasadnutia. Na zasadnutí bolo prítomných 9 členov (prezenčná 

listina), hosťom bol riaditeľ školy Mgr. Juraj Repáň. Novým členom RŠ sa stal Marián Mičík 

ako novodelegovaný zástupca obce Kotrčiná Lúčka.  

2  Podľa programu zasadnutia bola zvolená za zapisovateľku Mgr. Gabriela Beliančínová. 

 

3 Riaditeľ školy Mgr. Juraj Repáň oboznámil členov s rozpočtom na rok 2015. 

 Rozpočet je plánovaný na 3 roky 

 V dohadovacom konaní bola získaná suma 25, 000 Eur, ktorá bola použitá na odmeny 

pre zamestnancov, nákup zariadenia do školskej jedálne, bolo sfunkčnené zvonenie 

v celej škole, schody na jednotlivé poschodia boli zrekonštruované z hľadiska 

bezpečnosti, ďalej boli prostriedky použité na dovybavenie školy počítačmi a pod. 

 Rozpočet školy na rok 2015 je plánovaný tak , aby v školskom roku 2015/2016 

nedošlo k prepúšťaniu zamestnancov a mohli byť vytvorené dve  triedy 1. ročníka na 

základe zápisu žiakov do 1. ročníka. Riaditeľ školy potvrdil, že finančné prostriedky 

z originálnych a prenesených kompetencií by mali byť dostačujúce pre  školský rok 

2015 

 Do 1. ročníka bolo zapísaných: 8 detí z Gbelian, 10 detí z Nededze, 5 detí z Kotrčinej 

Lúčky, 1 dieťa z Varína, 1 dieťa zo Zástrania a 2 deti z Tepličky nad Váhom. 

Ďalej riaditeľ školy informoval o nových a prebiehajúcich projektoch na škole, napríklad: 



 projekt „ Škola priateľská k deťom“ zaoberajúci sa právami detí  bude 

vyhodnotený v apríli na ďalšom stretnutí 

 projekt „ Zelená škola“ zmeniť seba a svoje okolie- reálne potreby školy a okolia 

 zapojenie sa do nového projektu „ Národný projekt“, v ktorom bude cieľom získať 

zariadenie do školy z oblasti biológie, chémie, fyziky a pod. zapožičané predmety 

+ pracovné pomôcky + školenie učiteľov - výsledkom by malo byť praktické 

využitie týchto predmetov a pomôcok v škole 

 

4  Riaditeľ školy informoval o: 

 vzniku školského časopisu, ktorého prvé číslo bolo distribuované všetkým žiakom 

na Vianoce 

 Vianočnej burze , ktorej výťažok 460 eur bol uložený na konto Rady rodičov 

 školskom klube detí , ktorý je od 2.2.2015 v nových priestoroch 

 burze, ktorá sa bude konať dvakrát do roka 

 Vianočnej akadémii, na ktorú by mali byť pozvaní rodičia detí 

 

V diskusii bolo spomenuté, že prebiehajúcou úpravou okolia školy nemajú menšie deti 

možnosť zahrať sa na školskom dvore, pretože boli odstránené preliezky. Riaditeľ školy 

sľúbil ich zakúpenie a umiestnenie v areáli pri ihrisku. 

Ing. Eva Janíčková sa pýtala na vyhodnotenie zberu papiera, riaditeľ školy potvrdil, že v tejto 

aktivite sa bude  pokračovať. 

Rodičia načrtli problém s domácimi úlohami pre žiakov, ktorí z dôvodu choroby nemôžu 

navštevovať školu a majú problém získať od spolužiakov úlohy. Spomenutý bol návrh, aby 

niektoré z cvičení boli zavesené na stránku „ bez kriedy“ . Predsedníčka Mgr. Mária Vráblová 

sa bude týmto návrhom zaoberať. 

 

5  Na záver predsedníčka Rady školy poďakovala všetkým za aktívnu účasť a oboznámila 

prítomných s ďalším predbežným termínom stretnutia. 

 

 

 

V Gbeľanoch 12.2.2015  

Zapísala: Mgr.Gabriela Beliančínová  


